
„Zębów nikt dyrektywie nie wybił” – Jerzy Buzek dla „Dziennika Gazety Prawnej”
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Czy Bundestag zostawił furtkę dla gazociągu Nord Stream 2, wdrażając dyrektywę gazową ?

Czy projekty nieukończone przez wejściem w życie dyrektywy tj. 23 maja 2019 r. mogą być

wyłączone z jej reżimu? Jaki wpływ będzie miał gazociąg NS2 na energetyczne bezpieczeństwo

Polski? I - w końcu - czy dyrektywa nadal będzie skutecznie chronić interesu krajów

członkowskich? Na te i inne pytania odpowiada Jerzy Buzek - sprawozdawca dyrektywy

gazowej w PE - w wywiadzie udzielonym Magdalenie Credo w dzisiejszym „Dzienniku Gazecie

Prawnej”. Zapraszamy do lektury.
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